
جشنواره نقاشی کودکان با عنوان »باران مهر« در نگارخانه وصال برگزار شد. دبیر انجمن تجسمی شیراز در گفت وگو با خبرنگار مهر 
ابراهیم خضری  با عنوان »باران مهر« در ۲ روز برگزار شد.  نقاشی کودکان  بازگشایی نگارخانه وصال جشنواره  از  اینکه پس  بابیان 
همچنین از نصب تابلو جدید نگارخانه وصال به همت انجمن تجسمی استان و اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس خبر داد و افزود: 
در نخستین گام، نگارخانه وصال میزبان جشنواره ای درزمینه ی نقاشی شد که در آن کودکان و نوجوانان با فراهم شدن فضای مناسب 
پیرامون حفظ محیط زیست به نقاشی پرداختند. وی با اعلام اینکه آثار این جشنواره در روز ۱۰ اسفندماه جاری در نگارخانه وصال به 
تماشا گذاشته می شود، افزود: این جشنواره با همکاری اداره کل حفاظت محیط زیست فارس، انجمن تجسمی شیراز و اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی استان برگزار می شود.
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روزنامه

تحلیل خبر  
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

از  هر  دری  کلامییادداشت روز
زیبای  و  خوب  بسیار  آیین های 
و خروجی  نتیجه  ایرانیان  که  ما 
بوده،  نشاط  و  شادی  آن ها 
دیگری  از  پس  یکی  شوربختانه 
به ابزاری برای اندوه، اضطراب، 
شده   مبدل  وحشت  و  دلهره 
آیین هایی  این  از  یکی  است. 
آستانه  در  تاریخ  طول  در  که 
فرارسیدن نوروز و سال نو مردم 
همراه  دوباره  شروعی  برای  را 
آماده  شادی  و  شورونشاط  با 
چهارشنبه سوری  آیین  می کرده، 
مختصر  آتشی  برافراشتن  و 
آن که  جنبی  رسوم  و  ساده  و 
آمدن  یکدیگر  گرد  باهدف 
و  بودن  هم  با  از  بردن  لذت  و 
استحکام بخش  گفت وشنودهای 

خانواده ها بوده است. 
دگرگونی در انجام این آیین های 
به  شادی ها  تبدیل  و  شورآفرین 
پراهمیتی  موضوع  غصه،  و  غم 
و  موشکافانه  باید  که  است 
شود.  پرداخته  آن  به  محققانه 
همچنین این سؤال مطرح می شود 
نیروهای  و  دستگاه ها  آیا  که 
نتوانسته اند  یا  و  نخواسته  موظف 
وضعیت  این  ظهور  و  بروز  از 

جلوگیری کنند؟
مشکلات  دیگر،  سوی  از 
اقتصادی و معیشتی، سال به سال از 
میزان شوق و شور در استقبال از 
نوروز کاسته و مردم را از برپایی 
آیین های ناب و خالص کهن، به 
کشانده  دیگری  سمت وسوی 
بزرگان  و  ریش سفیدان  است. 
عیدی  یارای  دیگر  خانواده ها 
و  ندارند  را  گذشته  دادن های 
نمی توانند از شور و شعف ناشی 
نوه های  گرفتن های  عیدی  از 

خود لذت ببرند.
باهدف  که  دیدوبازدیدهایی 
یکدیگر  به  دل ها  نزدیکی 
مجالس  به  بود،  شده  پدیدار 
چشم وهم چشمی و به  رخ کشیدن 
اموال و دارایی ها و... مبدل شده 
دوری  علت العلل  امر  همین  که 
در  یکدیگر  از  فامیل ها  جستن 
سال های اخیر بوده است. گویی 
هم  در دست  عوامل دست  تمام 
داده تا انسان ها سال به سال بیشتر 
جایی  تا  شوند  دور  یکدیگر  از 
دور،  نه چندان  آینده ای  در  که 
را  تنهایی  در  زندگی  همگان، 

تجربه کنند.

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گفت: ایستگاه هشتم متروی شیراز 
به زودی  کاوه  ایستگاه  عنوان  با 

افتتاح می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی شورای شیراز، نواب 
متروی  ایستگاه   گفت:  قائدی 
میلیارد   ۴۵ معادل  بااعتباری  کاوه 
تومان احداث شده و افتتاح می شود.
قائدی همچنین گفت: بهره برداری 
بااعتباری  مترویی  واگن   ۲۰ از 
نیز  تومان  میلیارد   ۱۳۰ بالغ بر 

به زودی آغاز خواهد شد.
شیراز  اسلامی  شورای  عضو  این 
از  بهره برداری  با  که  کرد  تأکید 
حرکت  سرفاصله ی  واگن ها،  این 
قطار در ایستگاه های فاز دوم خط 
یک که اکنون 30 دقیقه است به 

15 دقیقه کاهش می یابد.
ساعت  کرد:  خاطرنشان  قائدی 
یک  خط   ۲ فاز  در  بهره برداری 
از  بیش  به  روز  در  ساعت   ۱۲ از 
۱۵ ساعت در روز افزایش خواهد 

یافت.

مدیرکل روستایی و امور شوراهای 
در  گفت:  بوشهر  استانداری 
روستائیان  توانمندی  نوروز  ایام 
محصولات  تولید  در  بوشهر  استان 
صنایع دستی در قالب نمایشگاه ها و 
هدف  روستاهای  در  جشنواره هایی 

گردشگری برپا می شود. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
استانداری  عمومی  روابط  کل  اداره 
بر  تأکید  با  نکیسا  بهرام  بوشهر، 
توجه به مشاغل روستایی بر اساس 
داشت:  اظهار  مناطق  ظرفیت های 
در  مهمی  ظرفیت  از  بوشهر  استان 
دارد  اشتغال  و  تولید  برای  روستاها 
عرصه  این  در  مهمی  برنامه  که 

تدوین شده است. 
وی، با تأکید بر توجه به گردشگری 
روستایی بیان کرد: مشاغل نهفته در 
بوم گردی  و  گردشگری  صنعت 
به خوبی می تواند مطالبات جویندگان 
روستایی  مختلف  مناطق  در  اشتغال 

استان بوشهر را محقق کند. 
مدیرکل روستایی و امور شوراهای 
استانداری بوشهر، این استان را یکی 
از مناطق هدف گردشگری دانست 
که  روستاهایی  کرد:  خاطرنشان  و 
ظرفیت ها  دارد  قرار  سواحل  در 

افزایش  را  دریایی  گردشگری 
داده اند که این مهم در ایام تعطیلات 

به ویژه نوروز بیشتر نمایان است.
نکیسا با تأکید بر توجه دهیاران به 
ساحلی  نقاط  گردشگری  ظرفیت 
ظرفیت ها  این  از  استفاده  با  گفت: 
می توان با ایجاد اشتغال، زمینه رونق 
فراهم  آن  در  معیشتی  و  اقتصادی 
تسهیلات  راستا  این  در  که  کرد 
پرداخت  متقاضیان  به  کم بهره 

می شود. 
صنعت  و  صنایع دستی  پیوند  وی، 
قرارداد  مورداشاره  را  توریست 
یکی  صنایع دستی  کرد:  تأکید  و  
گردشگری  صنعت  حلقه های  از 
در  مهم  این  که  است  توریست  و 
قرار  ویژه  موردتوجه  بوشهر  استان 

دارد. 
امور  و  روستایی  مدیرکل 
از  بوشهر،  استانداری  شوراهای 
در  صنایع دستی  نمایشگاه  برپایی 
کرد:  تصریح  و  داد  خبر  روستاها  
روستائیان  توانمندی  نوروز  ایام  در 
محصولات  تولید  در  بوشهر  استان 
صنایع دستی در قالب نمایشگاه ها و 
هدف  روستاهای  در  جشنواره هایی 

گردشگری برپا می شود.

وزیر علوم گفت: قرار بود تا پایان 
و  سنجش  از  جدیدی  مدل   ۹۷ سال 
پذیرش در دانشگاه ها اجرا شود که 
ازنظر زمان بندی در این زمینه عقب 
هستیم و احتمالًا باید کار کارشناسی 
انجام  کنکور  حذف  برای  دقیقی 
شود. به گزارش جام جم آنلاین به 
وزیر  غلامی  منصور  فارس،  از  نقل 
صبح  فناوری  و  تحقیقات  علوم، 
حوزه  از  بازدید  حاشیه  در  امروز 
برگزاری آزمون دکتری در دانشگاه 
صنعتی شریف در جمع خبرنگاران، 
طبق  دکتری  آزمون  امروز  گفت: 
روال هرساله برگزار می شود و تغییر 
به  ظرفیت ها  ولی  نداریم  خاصی 

مقدار کمی کاهش یافته است.
وی افزود: ظرفیت دانشگاه آزاد هم 
تنظیم شده  با هماهنگی وزارت علوم 
کنکور  حذف  درباره  وی  است. 
دکتری گفت: اگر ظرفیت ها و تعداد 
داوطلبان اجازه دهد شاید درباره کم 

شدن نمره آزمون برنامه ریزی کنیم 
ولی فعلًا چنین برنامه ای نیست.

وزیر علوم درزمینه ی حذف کنکور 
قرار  داشت:  اظهار  نیز  کارشناسی 
جدیدی  مدل   97 سال  پایان  تا  بود 
دانشگاه ها  در  پذیرش  و  سنجش  از 
در  زمان بندی  ازنظر  که  شود  اجرا 
این زمینه عقب هستیم و احتمالًا باید 
حذف  برای  دقیقی  کارشناسی  کار 
غلامی،  گفته  به  شود.  انجام  کنکور 
درحال حاضر 85 درصد پذیرش در 
تحصیلی  سوابق  اساس  بر  دانشگاه 
است ولی دانشگاه هایی که متقاضی 
بیشتری دارند باید از طریق آزمون، 

پذیرش دانشجو داشته باشند.
وزیر علوم در پاسخ به سؤالی درباره 
حقوق  درزمینه ی  مجلس  مصوبه 
نیز گفت: گویا  اعضای هیئت علمی 
قرار شده حقوق اعضای هیئت علمی 
به صورت پلکانی باشد و طبق قانون 

عمل می شود.

انفجار مواد منفجره و ترقه دست ساز 
برجای  مصدوم  سه  بوشهر  در 

گذاشت. 
اورژانس  سازمان  ایسنا،  گزارش  به 
حادثه  این  در  کرد:  اعلام  کشور 
رخ  بوشهر  سبزآباد  خیابان  در  که 
بیمارستان  به  و   داد، سه تن مصدوم 

اعزام شدند. 
مصدومان  از  نفر  دو  حادثه  این  در 
دچار سوختگی بسیار شدید که یکی 
پای  و  چشم  و  صورت  ناحیه  در 
سوختگی  مورد  یک  و  شده  راست 
پراکنده و سطحی صورت و دست و 

ناشنوایی بوده است.

بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
تغییر  باید  قهوه خانه ها  اینکه  بابیان 
قهوه خانه ها  گفت:  بدهند،  رویکرد 
به عرضه و مصرف مواد مجاز مانند 
چای و غذا و تنقلات مجاز و مورد 
کارشان  جذابیت  و  بپردازند  تأیید 
ندهند  قرار  قلیان  برمبنای  صرفاً  را 
نیز  آن ها  کار  قلیان  حذف  با  تا 
تعطیل نشود. به گزارش ایسنا، دکتر 
مصوبه  در خصوص  رئیسی  علیرضا 
بر  مالیات  برافزایش  مبنی  مجلس 
کاهش  و  سیگار  خرده فروشی 
افزایش  گفت:  سیگار  مصرف 
گام  سیگار  خرده فروشی  بر  مالیات 
خوبی در جهت ارتقای سلامت مردم 
است، زیرا متأسفانه مالیات بر مواد 
پایین ترین  جزو  ایران  در  دخانی 
نرخ مالیات ها بر مواد دخانی در دنیا 
نرخ  افغانستان  کشور  تنها  و  است 

مالیات پایین تری دارد.
بر  مالیات  کرد:  تصریح  رئیسی 
از  کمتر  ما  کشور  در  دخانی  مواد 
بود، درحالی که حتی در  10 درصد 
ترکیه،  همچون  همسایه  کشورهای 
بیش از 84 درصد مالیات بر سیگار 
چشمگیر  کاهش  باعث  که  بستند 

مصرف سیگار در آن کشور شد.
بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
این  تصویب  با  خوشبختانه  گفت: 
کشور  در  خوبی  اتفاقات  مصوبه 
به  منجر  اینکه  اول  افتاد،  خواهد 
کاهش مصرف می شود و دوم اینکه 
اعتباراتی که از محل این مالیات به 
در  می تواند  مستقیماً  می آید،  دست 
و  آموزش وپرورش  سلامت،  حوزه 
و  هزینه شود  تربیت بدنی  در حوزه 
نهایتاً منجر به ارتقای سلامتی مردم 

شود.
کشور  در  سالانه  اینکه  بابیان  وی 
سیگار  نخ  میلیارد   55 تا   50 بین 
مقدار  این  گفت:  می شود،  مصرف 
مرگ  هزار   50 به  منجر  مصرف، 

در  دخانی  مواد  مصرف  به  منتسب 
این  تصویب  با  که  می شود  کشور 
میزان  مصرف،  کاهش  و  مصوبه 
مصرف  از  حاصل  مرگ ومیرهای 
پیدا خواهد  نیز کاهش  مواد دخانی 

کرد. 
رئیسی همچنین در خصوص عرضه 
قهوه خانه ها  در  قلیان  مصرف  و 
راستا  این  در  کرد:  خاطرنشان 
وزارت  سوی  از  خوبی  اقدامات 
بهداشت انجام شد و حتی سازمان های 
مردم نهاد نیز در راستای جمع آوری 
سطح  در  قلیان ها  مصرف  و  عرضه 
تنباکوهای  مخصوصاً  و  قهوه خانه ها 
جذب  موجب  که  معسلی  و  معطر 
مشتری می شد، همکاری کردند؛ اما 
انتظار داریم به این موضوع هم توجه 
مصرف  سن  چراکه  شود،  جدی 
طرفی  از  و  است  آمده  پایین  قلیان 
سن مصرف در زنان به 14 سال هم 

رسیده است.
به گزارش وبدا؛ وی تأکید کرد: از 
حوزه  در  داریم،  درخواست  مجلس 
عرضه مصرف قلیان در قهوه خانه ها 
همان  و  کند  پیدا  ورود  هم  نیز 
تا  کنند  تقویت  را  قبلی  مصوبه 
سطح  در  قلیان ها  مصرف  و  عرضه 
قهوه خانه برچیده شود و قهوه خانه ها 
به عرضه و مصرف مواد مجاز مانند 
چای و غذا و تنقلات مجاز و مورد 
کارشان  جذابیت  و  بپردازند  تأیید 
ندهند  قرار  قلیان  برمبنای  صرفاً  را 
نیز  آن ها  کار  قلیان  حذف  با  تا 
تغییر  باید  تعطیل نشود، قهوه خانه ها 

رویکرد بدهند.

تحلیل این خبر را در ستون سمت چپ بخوانید

اظهارنظر وزیر علوم درباره حقوق اعضای 
هیئت علمی

اولین خسارت چهارشنبه سوری امسال

معاون وزیر بهداشت:
قهوه خانه داران، تغییر رویکرد دهند

اینکه  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
پیش بینی  شده است سالن 6 هزار 
نفره شیراز سال 97 به بهره برداری 
تمام  همکاری  لزوم  می رسد، 
ذی ربط  سازمان های  و  اداره ها 
را  پروژه  این  تکمیل   در 

خواستار شد.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری  عمومی  روابط  از  نقل 
رأس  در  تبادار  اسماعیل  فارس، 
مدیرکل  از  متشکل  هیئتی 
ورزش و جوانان فارس و شهردار 
پروژه ی  از  بازدید  ضمن  شیراز، 
 6 چندمنظوره ی  ورزشی  سالن 
هزارنفری شیراز، بر لزوم تسریع 

در تکمیل این پروژه تأکید کرد.
تبادار گفت: با بهره برداری از این 
زیرساخت  ورزشی،  مجموعه ی 
مناسبی برای برگزاری مسابقه های 
فراهم  ملی در شیراز  بین المللی و 

می شود.
که  دارد  تأکید  فارس  استاندار 
از  مجموعه ای  چنین  احداث 
کلان شهر  مهم  ضرورت های 
و  رقابت ها  میزبانی  برای  شیراز 

و  بین المللی  ورزشی  رویدادهای 
ملی است.

شدن  طولانی  به  اشاره  با  تبادار 
از  پروژه،  این  احداث  روند 
پیشرفت فیزیکی آن طی ماه های 
اخیر ابراز خرسندی و اضافه کرد 
که تا پایان سال پوشش اولیه این 
مجموعه ی ورزشی به اتمام خواهد 

رسید.
پروژه  این  فارس گفت:  استاندار 
محسوب  ملی  پروژه های  از 
وزارت  طریق  از  قطعاً  و  می شود 
سرعت  برای  جوانان  و  ورزش 
گرفتن روند کار پیگیری خواهیم 

کرد.

رئیس شورای اسلامی شیراز تأکید 
دارد که شورای پنجم و شهرداری 
شیراز تلاش می کند ارزش افزوده 
شهروندان  برای  ساختمان  به جای 

ایجاد کند.
نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
شیراز،  شورای  عمومی  روابط  از 
سید احمدرضا دستغیب در بازدید 
 580 پارک  وضعیت  آخرین  از 
شیراز  غرب  در  دراک  هکتاری 
است  این  من  استنباط  گفت: 
اندازه  در  باید  دراک  پارک  که 

بین المللی دیده شود.
شورای  داد:  ادامه  دستغیب 
فضای  و  پارک  توسعه  به  شهر 
سعی  و  دارد  ویژه  توجه  سبز 
به  را  سرمایه گذاری ها  می کند 
توسعه فضای سبز و حفظ  سمت 

محیط زیست سوق دهد.
شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
توجه  لزوم  بر  تأکید  با  شیراز 

داخلی  سرمایه گذاران  جذب  به 
شورای  کرد:  اضافه  خارجی  و 
از  استقبال  و  همراهی  برای  شهر 
ویژه  کمیته های  سرمایه گذاران 
ویژه  جلسات  و  می دهد  تشکیل 

خارج از نوبت برگزار می کند.
برای  شهر  شورای  افزود:  وی 
و  است  قائل  ارزش  انسان ها 
توسعه  به  ارزش،  این  بر  مبتنی 
خواهیم  ویژه  توجه  محیط زیست 

داشت. رئیس شورای شهر شیراز 
به جای  می کنیم  تلاش  افزود: 
برای  اراضی،  و  ساختمان ها 
انسان ها ارزش افزوده ایجاد کنیم.

وی خاطرنشان کرد: توسعه شهر 
انسان ها  شناخت  بر  مبتنی  باید 
اتفاق بیفتد و شهری امن، بانشاط، 

سبز و سالم بسازیم.
می خواهیم  کرد:  اظهار  دستغیب 
نه  بسازیم و  مثل شیراز  را  شیراز 

مثل هر جای دیگری.
رئیس  گزارش  این  اساس  بر 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
همچنین گفت: با تصویب شورای 
سرمایه گذاری  نخست  فاز  شهر، 
به  شیراز  شهرداری  برای  کلان 
مبلغ ۵۰۰ میلیارد تومان فراهم شد.
گفت:  دستغیب  احمدرضا  سید 
و  جذب  پنجم  شورای  رویکرد 

حمایت از سرمایه گذار است.
وی با اشاره به ظرفیت های  شیراز 
گفت:  سرمایه گذاری  به منظور 
شهر  سرمایه گذاران  برای  شیراز 

فرصت  است.
و  حمایت  بحث  گفت:  دستغیب 
اولویت  در  سرمایه گذار  جذب 
فعالیت های ما قرار دارد و اهمیت 
آن به گونه ای است که در صورت 
بحث  این  موضوعات  لزوم، 
به صورت ویژه و خارج از نوبت 

در شورای شهر بررسی می شود.

بحران  مدیریت  مدیرکل 
به  اشاره  با  فارس  استانداری 
بارشی  سامانه  ورود  پیش بینی 
از اعلام آماده باش  این استان  به 
به  بحران  مدیریت  ستاد 
دستگاه های خدمات رسان و ستاد 
 مدیریت بحران شهرستان ها خبر 

داد.
گفت وگو  در  فیاض پور  حسن 
شیراز،  در  تسنیم  خبرنگار  با 
اعلام  اساس  بر  اینکه  بابیان 
فارس  هواشناسی  کل  اداره 
روز  از  قوی  بارش زای  سامانه 
دوشنبه  روز  تا  اسفندماه   5 شنبه 
فارس  استان  وارد  اسفندماه   7
ورود  با  داشت:  اظهار  می شود، 

باران  بارش  شاهد  سامانه  این 
در  باد  وزش  با  همراه  برف  و 
فارس  استان  مختلف  مناطق 

خواهیم بود.
با  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
شروع فعالیت این سامانه احتمال 
عمومی،  معابر  آب گرفتگی 
سیلاب  آب،  روان  شدن  جاری 
جاده های  و  معابر  یخ بندان  و 
دارد  وجود  کوهستانی  و  مرتفع 
به ستاد بحران همه شهرستان ها، 
فرمانداران و دستگاه های اجرایی 
آماده باش  اعلام  خدمات رسان  و 
انجام  به  نسبت  تا  کرده ایم 
اضطراری  و  فوری  اقدامات 
مقابله  اطلاع رسانی،  پیشگیرانه، 

و  احتمالی  مخاطرات  با هرگونه 
 امدادرسانی به افراد گرفتار اقدام 
بحران  مدیریت  مدیرکل  کنند. 
استان  مردم  از  فارس  استانداری 
درخواست کرد در این تاریخ ها 
برون شهری  سفرهای  انجام  از 
در  و  اجتناب کنند  غیرضروری 

از  ضروری  سفر  انجام  صورت 
طریق تماس با 141 از وضعیت 
کسب  را  لازم  اطلاع  مسیر 
مانند  تجهیزاتی  حتماً  و  کنند 
زنجیر چرخ، پوشاک گرم، غذا، 
داشته  همراه  به  کافی  سوخت 

باشند.

گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
سال های  طی  در  ما  تلاش  تمام 
کشور  ورزش  به  رسیدگی  اخیر 
نرم افزاری  و  زیرساخت  ازلحاظ 
امکانات  می کنیم  تلاش  و  بوده 
کشور  سراسر  در  خوبی  ورزشی 

توزیع شود.
نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
از روابط عمومی استانداری استان 
در  سلطانی فر  مسعود  خوزستان، 
کرد:  اظهار  اهواز  به  ورود  بدو 

خوزستان  مشکلات  به  رسیدگی 
مهم  بسیار  قطعاً  ورزش  ازجمله 
ورزش  می کنیم  تلاش  و  بوده 
خود  واقعی  جایگاه  به  خوزستان 

برگردد.
همچنین  جوانان  و  ورزش  وزیر 
استان  به  خود  سفر  خصوص  در 
سفر  در  کرد:  عنوان  خوزستان 
با  مشترکی  نشست  خوزستان  به 
برگزار  ورزشی  فدراسیون های 
فدراسیون ها  عملکرد  و  می شود 
و  می گیرد  قرار  موردبررسی 
به  نشست  این  نتیجه  امیدواریم 
خوزستان  و  کشور  ورزش  سود 

باشد.
وی افزود: تمام تلاش ما در طی 
سال های اخیر رسیدگی به ورزش 
و  زیرساخت  ازلحاظ  کشور 
بوده و تلاش می کنیم  نرم افزاری 

امکانات ورزشی خوبی در سراسر 
کشور توزیع شود. 

گذشته  سفر  سه  در  گفت:  وی 
امکانات  از  خوزستان  به  خود 
استان  این  مختلف  شهرهای 
دیدن شد و در این سفر هدفمان 
استان  ورزش  به  بیشتر   رسیدگی 

است.
به  توجه  قطعاً  گفت:  سلطانی فر 
ورزش خوزستان توجه به ورزش 
کل کشور بوده؛ لذا تلاش می شود 
توجه ویژه ای به ورزش این استان 

شود.
و  وزیر  یک روزه  سفر  در 
خوزستان،  به  جوانان  و  ورزش 
 ۵۱ و  وزارتخانه  معاون  هفت 
ورزشی  فدراسیون های  رئیس 
همراهی  را  سلطانی فر   مختلف 

می کنند.

هویزه  شهدای  یادمان  در  حضور 
تاج گل بخشی دیگری  اهدای  و 
از برنامه سفر استانی وزیر ورزش 
و جوانان و روسای فدراسیون های 

ورزشی به خوزستان است. 
هفت  است  قرار  همچنین 
روسای  همراه  به  وزیر  معاون 
مدیرعامل  و  منتخب  فدراسیون ها 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
خرمشهر،  آبادان،  شهرهای  به 
بندر  ماهشهر،  بندر  دزفول، 
شوشتر،  آزادگان،  دشت  امام، 
سفر  هویزه  و  مسجدسلیمان 
بازدید  و  افتتاح  ضمن  و  کنند 
ورزشی  پروژهای  و  طرح ها  از 
این  ورزشی  هیئت های  با 
بررسی  به منظور  نشستی  شهرها 
برگزار  مشکلات  و   مسائل 

می کنند.

اولین خسارت چهارشنبه سوری امسال

عضو شورای شیراز خبر داد؛
بهره برداری از ایستگاه هشتم مترو در شیراز

افزایش زمان خدمات مترویی

در سطح استان بوشهر؛
نمایشگاه صنایع دستی و جشنواره های 

نوروزی در روستاها برگزار می شود

 تأکید استاندار فارس بر لزوم تسریع در ساخت سالن 
6 هزارنفره شیراز

رئیس شورای شیراز:

برای انسا ن ها ارزش افزوده ایجاد  کنیم

 اعلام آماده  باش ستاد مدیریت بحران استان فارس برای 
بارش سنگین باران

وزیر ورزش و جوانان:
 تلاش ما رسیدگی به ورزش کشور ازلحاظ نرم افزاری 

بوده است

در بازگشایی نگارخانه وصال؛
نقاشی کودکان »باران مهر« به دنبال داشت


